
 
 

Fråga S – Har Moderaterna påbörjat processen att bolagisera medborgarnas 

hälsocentraler? 
Konsultbolaget Sirona har på uppdrag av regionstyret presenterat hur en utförsäljning av 
medborgarnas hälsocentraler ska gå till. Processen planeras i etapper. 
 
Det första steget är en långtgående bolagisering av de offentligt ägda och kontrollerade 
hälsocentralerna. Det innebär att man omvandlar hälsocentralerna till aktiebolag med bolagsstyrelser 
i driften av verksamheten. 
 
Bolagiseringsprocessen föregår försäljningen av bolaget (privatisering), genom att tidigare offentliga 
tillgångar eller verksamheter säljs ut. 
 
I samband med att regionstyrelsen 2024-10-09 behandlade ärendet Delårsrapport januari - augusti 
2024 (RS 2024/100) nämnde hälso- och sjukvårdsnämndens vice ordförande (M) kortfattat att 
bolagiseringsprocessen av medborgarnas hälsocentraler pågår. 
 
Uppgiften måste klargöras inför regionfullmäktige. 
 
Mot bakgrund av ovan vill jag att hälso- och sjukvårdsnämndens vice ordförande svarar på följande 
fråga: 
 

1. Pågår eller planeras det nu för en bolagisering av Region Gävleborgs hälsocentraler? 
 
Bollnäs 2024-10-10 
Jan Lahenkorva, S 


